


TAKAYA is more than an address or a 
home. It’s a modern lifestyle that’s on 
the move. A welcoming haven where 
you can reconnect with yourself and 

feel revitalized. A place where you can 
seek shelter from the searing heat of 

deadlines and jam-packed schedules. A 
real community built on consideration
for people and connection. A vast area 
with many inviting add-ons that make 

life’s journey exciting yet peaceful. 
TAKAYA is a tribute to the past, a 

reflection of the present, and a glimpse 
at the future. TAKAYA is named after 
special rest areas from ancient times. 

Hundreds of years ago, nomads crossed 
the expansive desert carrying their 

homes with them. When the travellers 
stopped to rest, they built safe havens 
near rivers and oases. And when they 

resumed their journey, they would leave 
the shelter behind alongside useful 

items to help future visitors. Subsequent 
travellers would repay the kindness by 
building another section of the shelters’ 

walls and expanding the rest area for 
the next guests. Each of these rest 

areas was called a «takiya» in Arabic, 
or «TAKAYA» in plural. And today, 
TAKAYA, a new project that’s part of 
Motor City’s community and signature 

Union Properties lifestyle, embodies
this timeless spirit.
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The future today

The UAE has long attracted people from across the globe and it’s no wonder. It’s 
safe, stable, has good relationships with the rest of the world, solid economical 
foundations, and protection for investors. The government has proven time and 
time again how it can effectively overcome challenges and has even established 
extremely appealing visa policies, making it easy for people to live and work here. 
But what makes the UAE especially incredible is its real vision for the future, and its 
commitment to progress and dedication to creating high standards of living for all 
citizens and residents.

Dubai in particular is a thriving business, service, and tourism hub. This has made 
Dubai a booming and competitive property market with superior rental yields 
and high returns on investment. It’s ideal for buy-to-let and buy-to-flip, and is also 
the perfect place to call home thanks to the wealth of work opportunities and 
incredible attractions that let you experience an amazing lifestyle.  

	     THE
	 UAE AND
			    DUBAI

الإمـارات ودبي
 المستقبل اليوم

مـن البديهـي أن تكـون الإمـارات العربيـة المتحـدة نقطـة جـذب للعديـد مـن الوافديـن مـن مختلـف 
كما  الـدول  باقـي  مـع  ودّيـة  علاقـات  أرسـت  وقـد  ومسـتقرة  آمنـة  دولـة  فهـي  العـالم،  أنحـاء 
تتمتـع بأسـس إقتصاديـة راسـخة وتؤمّـن الحمايـة والاسـتقرار للمسـتثمرين. وقـد أثبتـت حكومتهـا 
القـدرة على مواجهـة التحديـات بشـكل فعّـال ووضعـت سياسـات جذابـة للتأشيرات تسـهّل على 
أكثر مـا يميـّز دولـة الإمـارات هـي رؤيتهـا المسـتقبلية  لكـن  العيـش والعمـل فيهـا.  الوافديـن 
الصائبـة ومواكبتهـا للتطـور وتأمينهـا مسـتويات معيشـيّة عاليـة المعايير لتلبـي احتياجـات جميع 

والمقيمين. المواطنين 

دبي وجهـة تجاريـة، خدماتيـة وسـياحية بامتيـاز، مما يجعل منها سـوقاً عقاريـاً مزدهراً وتنافسـياً 
مـع عائـدات مرتفعة على الإيجارات والاسـتثمار العقـاري. إنها العنـوان المثالي للاسـتثمار بهدف 
التأجير أو الشراء وأيضـاً للإقامـة والعيـش، فهـي غنية بفـرص العمـل والمرافق المتعـددة لتنعم 

بأسـلوب حياة رائـع وفريد.

 The “UP” Tower
Developed by UP

  Index Tower
Developed by UP
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A legacy that drives the future

Pioneers with more than 30 years of experience, Union Properties (UP) PJSC is 
behind several iconic residential, commercial, industrial, and leisure real estate 
developments in Dubai, including Motor City, Dubai Autodrome, Uptown Mirdiff, 
Limestone, and Index Tower. At the forefront of master development with a legacy 
deeply rooted in the Dubai market, UP PJSC brings future real estate trends to life 
in the present. UP PJSC is committed to contributing to the 2030 Vision through 
its track record, expertise, vision, ambition, and subsidiaries (including ServeU, 
The Fitout, EDACOM, GMAMCO and Dubai Autodrome). TAKAYA is yet another 
milestone in UP’s PJSC long-standing and distinguished history. Founded in 1987 
and headquartered in Dubai, UP PJSC is a publicly listed company which has 
successfully delivered more than 10,000 Residential, Commercial, and Retail units 
in the city.

     UNION   
   PROPERTIES        
           PJSC

T H E  D E V E L O P E R

المطور

الاتحاد العقارية ش.م.ع.

تاريخ يرسم المستقبل

الاتحـاد العقاريـة )UP( هـي شركـة رائـدة تزيـد خبرتها عـن ٣٠ عاماًً، وهـي تقف وراء تطويـر العديد 
موتـور  دبي  منهـا  دبي،  في  البـارزة  والترفيهيـة  الصناعيـة  التجاريـة،  السـكنية،  المشـاريع  مـن 
سـيتي، دبي أوتـودروم، أبتاون مردف، لايمسـتون وإندكس تاور. بتاريخهـا الغني والمميز المتجذر 
تحقيـق  العقـارات المسـتقبلية وتسـاهم في  العقاريـة نمماذج  الاتحـاد  تقـدّّم  في سـوق دبي، 
الرؤيـة لسـنة 2030 مـن خلال خبرتهـا والشركات اللامعة التابعـة لها )سرفيو، ذي فيتـاوت، إداكوم، 
تكايـا كإنجـاز آخـر يضـاف إلى رصيـد الاتحـاد العقاريـة  جمامكـو ودبي أوتـودروم(. يـأتي مشروع 
الحافـل. تأسسـت الاتحـاد العقاريـة في العـام 1987 ومقرهـا دبي، وأصبحت شركة مسـاهمة عامة 

نجحـت في تطويـر أكثر مـن 10000 وحـدة سـكنية، تجاريـة ومـحلات البيـع بالتجزئـة في دبي.
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Your road to a unique location

Incredibly convenient and connected to Dubai’s main roads and major highlights, 
Union Properties Motor City is the real heart of New Dubai and is in a prime 
location nestled between two major highways. This allows you to benefit 
from all Dubai has to offer while also enjoying easy access to attractions and 
destinations in Abu Dhabi, Al Ain, Sharjah, and the Northern Emirates. Motor City 
is just a 20-minute drive to and from Dubai International Airport and Al Maktoum 
International Airport, while Burj Al Arab, Museum of The Future, and so much 
more are a quick drive away. Motor City, a green suburban concept, is a freehold 
master community.

T H E  L O C A T I O N

	    ABOUT
	  MOTOR
				     CITY

الموقع

لمحة عن موتور سيتي
وجهتك لموقع متميّز

يعـدّ موتـور سـيتي القلـب النابـض لـدبي الحديثـة بفضـل موقعـه المميـز المتصـل بين طريقين 
سريعين رئيسـيين وقربـه مـن المواقـع الاسرتاتيجية في دبي. إذ يتيـح لـك الاسـتمتاع بـكل مـا 
تقدمـه دبي مـع الاسـتفادة مـن سـهولة الوصـول إلى المرافـق المميـزة في أبـو ظبـي والعين 
والشـارقة والإمـارات الشمالية أيضًـا. يقـع موتـور سـيتي على بعـد 20 دقيقـة فقط بالسـيارة من 
وإلى مطـار دبي الـدولي ومطـار آل مكتـوم الـدولي، بينما يقـع بـرج العـرب ومتحـف المسـتقبل 
وغيرهما على بعـد مسـافة قصيرة بالسـيارة. موتور سـيتي هـو مجتمـع نموذجي متـاح للتملك 

الحـرّ بمفهومـه الصديـق للبيئـة.
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You are in the middle of the action with everything just minutes away, from day 
care centres, pet shops, salons, spas, and grocery shops. And yet you are in a 
unique community which is full of thrilling experiences including sports activities, 
remarkable shopping, and wonderful dining. Green Community Motor City is also 
incredibly safe, family-friendly, pet-friendly, and features beautiful landscaping. 

Motor City is accessible to all through public transportation such as buses and 
taxis. There are also plans for a metro system within Motor City by 2030. 

Motor City is even home to a number of great educational institutions, including 
well-known schools, and a number of hospitals, clinics and pharmacies.

أنـت في قلـب الحـدث، كل مـا تحتاجـه سـتجده على بعـد دقائـق منـك فقـط، مـن مراكـز الحضانـة 
في  فأنـت  التجاريـة.  والمحالت  التجميـل  ومراكـز  والصالونـات  الأليفـة  الحيوانـات  متاجـر  إلى 
مجتمـع متكامـل ومليء بالتجـارب المثيرة، حيـث يمكنـك القيـام بالأنشـطة الرياضيـة المفيـدة 
وقضـاء أوقـات ممتعـة أثنـاء التسـوق والتلـذذ بأشـهى المأكـولات. مجمـع موتـور سـيتي الغني 
بالمسـاحات الخضراء والمناظـر الخلابـة هـو مجمـع آمـن بشـكل تـام ومثـالي للعائلـة وللحيوانـات 

الطبيعـة. الأليفـة ولمحبـي 

مشروع موتـور سـيتي متـاح للجميع من خلال وسـائل النقل العـام كالحافلات وسـيارات الأجرة. كما 
يتـمّ التخطيـط لمشروع مترو داخل موتور سـيتي سـيبدأ العمل به في سـنة ٢٠٣٠.

يتضمـن مشروع موتـور سـيتي عـدداً مـن المرافـق التعليميـة الرائـدة والمرموقـة، بالإضافـة إلى 
عـدد مـن المستشـفيات، العيـادات والصيدليـات.

Control Tower
developed by “UP”
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A b u  D h a b i   >   1 h r  1 5 m i n    >    M o t o r  c i t y    >    4 8  m i n   >   S h a r j a h
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E n j o y  f u n 

a c t i v i t i e s  f o r 

a l l  a g e s

A self-contained community at the heart of Dubai, Motor City by Union 
Properties PJSC is a world of its own. 

Here you can:

•	 Test your car’s limits or enjoy the races at the Autodrome. 
•	 Rollerblade with the family in a safe and secured environment. 
•	 Go for a leisurely stroll in the lovely green community.
•	 Experience an adrenaline rush in a go-kart.
•	 Get your heart thumping at the gyms and fitness centres.
•	 Cycle in a community with access to great spaces for cycling.
•	 Stay fit with the wealth of sports activities available.

		  YOUR FAST
	 TRACK TO AN 
				    OUTSTANDING 
					     LIFE

M o t o r  C i t y  H i g h l i g h t s

مزايا موتور سيتي

مسارك الأسرع لحياة أرقى

مجتمـع متكامـل في قلـب دبي، مشروع موتـور سـيتي مـن الاتحـاد العقاريـة هو عـالم قائم 
بحـد ذاته. 

حيث يمكنك:

•  اكتشاف قدرات سيارتك أو الاستمتاع بالسباقات في الأوتودروم.
•  ممارسة هواية الرولر بليد مع عائلتك في بيئة آمنة.

•  الخروج في نزهة ممتعة داخل المجمع المحاط بالمناظر الطبيعية الخضراء.
•  اختبار مستوى الأدرينالين بقيادة سيارات الكارتينغ.

•  إعادة إحياء نبضات قلبك في صالات الرياضة ومراكز اللياقة البدنية.
•  القيام بجولة على دراجتك الهوائية في مساحات صمّمت خصيصًا لتناسب نزهتك.

•  المحافظة على لياقتك من خلال العديد من الأنشطة الرياضية المتاحة.

الاستمتاع 

بالأنشطة الترفيهية

لمختلف الأعمار
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•	 Indulge in the unbelievable number of diverse F&B outlets and retail 
concepts for every taste and budget. 

•	 Spoil yourself with the wide selection of coffee shops and restaurants. 
•	 Satisfy your cravings with Motor City’s vast retail therapy choices.

R e t a i l  t h e r a p y 

t o  S a t i s f y

y o u r  s e n s e s

a n d  d e s i r e s

مراكز تجارية واستجمام

لتلبية حواسك

ورغباتك

•  تلـذذ بأشـهى الوجبـات في المطاعـم ومحالت المأكـولات المتنوعـة التـي تناسـب 
جميـع الأذواق والميزانيـات.

•  دلل نفسك بمجموعة كبيرة من المقاهي والمطاعم.
•  اعتِن بصحتك في مراكز الاستجمام المتخصصة داخل موتور سيتي.

up.ae
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•	 Live in one of the first Master Communities in Dubai which is truly 
pet friendly.

•	 Relax in TAKAYA amidst the blossoming gardens and green 
walkways full of flora and fauna while listening to the songs of local 
and migratory birds.

•	 Be protected with round-the-clock security patrols.
•	 Feel safe with well-lit and guarded walkways, alleyways, pavements, 

and streets.

C o n n e c t

w i t h  n a t u r e

&  y o u r  p e t s

&  E x p e r i e n c e

p e a c e  o f  m i n d

التواصل مع الطبيعة

وحيواناتك الأليفة

والعيش براحة البال

•  عش في واحدة من أبرز المجتمعات الصديقة للحيوانات الأليفة
في دبي. 	

•  استرخ في تكايا وسط الحدائق والممرات الخضراء المزينة بالورود على
أنغام أغاريد الطيور المحلية والمهاجرة. 	

•  تمتع بحماية دوريات الأمن العاملة على مدار الساعة.
• تجول بأمان في الممرات والشوارع المضاءة والخاضعة للحراسة الدائمة.
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TAKAYA is a new community that is part of Motor City’s well-established hub 
and signature Union Properties PJSC life. A solid investment with freehold and 
the ultimate urban lifestyle residence thanks to the incredible location, wonderful 
features, endless benefits, and attractive payment plans. It is the perfect place for 
people who value an active lifestyle and have a keen eye for contemporary design. 
An invitation to see the world differently and look towards the future. 

TAKAYA is the harmonious union of 744 apartments, 39 townhouses, 5 villas, retail 
shops, and an abundance of luxurious amenities. Here you can find the ideal space 
you need to enjoy upscale family living to the fullest with a choice of studios; one, 
two or three bedroom apartments; special terracing units; penthouse duplexes and 
simplexes; and four or five bedroom townhouses and villas. 

A b o u t  T A K A Y A

    THE 
MEANING
      OF HOME

لمحة عن تكايا

بيتك مملكتك
تكايـا مجتمـع جديـد بتفاصيلـه مـن توقيـع الاتحـاد العقاريـة ش.م.ع. وهـو جـزء مـن مدينـة موتـور 

سـيتي الشـهيرة. يعترب تكايا اسـتثماراً بنّـاءًا إذ يمنحـك إمكانيـة التملك الحـرّ والإقامة ضمـن أجواء 
حيـاة عصريـة ومتجـددة. يتمتـع تكايـا بموقع اسرتاتيجي ومرافـق غنيـة ويقدم تسـهيلات وخطط 
جذابـة للدفـع. إنـه المـكان المثـالي لمحبّـي الحيـاة الناشـطة. بتصميمـه العرصي، تكايا هـو نافذة 

لرؤيـة العـالم مـن منظـار مختلف يتطلـع نحو المسـتقبل.

تكايـا مشروع متكامـل ومتناغـم، يضم 744 شـقة سـكنية و39 تاون هـاوس و5 ڤلـل، بالإضافة إلى 

مسـاحات تجاريـة والعديـد مـن وسـائل الراحـة. هنـا يمكنك العثـور على المسـاحة المناسـبة لتنعم 
بحيـاة عائليـة مثاليـة في محيـط يسـوده الرقـي. يمكنـك الاختيـار مـا بين الاسـتوديوهات؛ شـقق 
سـكنية بغرفـة نـوم واحـدة أو غرفتين أو ثالث غـرف نـوم، إضافـة إلى وحـدات سـكنية مميـزة مع 

تـراس؛ بنتهـاوس دوبلكـس ومنـازل وڤلـل مؤلفـة مـن أربـع أو خمس غـرف نوم.
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The apartments are in three residential towers which sit atop a parking 
podium. The main central tower soars 30 floors high, while the other 
two towers rise 20 floors high, flanking it. The townhouses and villas 
sit on top of the podium at a distance on the east and west sides of the 
towers, accentuating privacy while maintaining the friendly community 
vibe. All this comes together to create a unique place to call home with 
Nature-focused surroundings and excellent property management.

تتـوزع الشـقق على ثلاثـة أبـراج سـكنية تقع فـوق پوديـوم لمواقف السـيارات. حيث 
يرتفـع البرج المركـزي الرئـيسي 30 طابقـاًً بينما يجـاوره البرجان الآخـران المرتفعان 20 
طابقـاًً مـن كل جهة. تقع منازل التاون هاوس والڤلل في أعلى طابق على مسـافات 
متباعـدة على الجانـبين الشرقـي والغـربي مـن الأبـراج، مما يعـزز الخصوصيـة مـع 
الحفـاظ على الأجـواء الإجتماعية الـودودة. تجتمع كل هذه الميـزات معًًا تحت إشراف 

إدارة فعّّالـة لتشـكل لـك بيتًـًا مثاليًًا ضمـن مشروع متكامل صديـق للبيئة.

		     FRIENDLY
  COMMUNITY  
           VIBES
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      UNIQUE  
   ENVIRONMENT  
       AND 
LIFESTYLE

TAKAYA by Union Properties PJSC simply offers more. 

Design - Sun-filled, ultra-modern, trendy, spacious, efficient, and elegant: every 
detail about the design and layouts is appealing.

Quality - The superior workmanship, high construction standards, chic fixtures, 
sustainability, and excellent interiors and fittings are noticeable. 

Unique Environment and Lifestyle - Here the lifestyle is extraordinary for 
residents and visitors, since all the amenities and facilities of Motor City are 
accessible in addition to TAKAYA’s exclusive facilities and amenities. The 
apartments, townhouses and villas all have access to a private podium hosting 
many amenities and facilities that fuel your lifestyle including two swimming 
pools, jogging tracks, and a paddle court. Not to mention stunning views of the 
Autodrome and Dubai skyline. 

A City within a City - TAKAYA spans approximately 2 million sqft, bringing 
together a wealth of residential, business, sports, and leisure opportunities.

T a k a y a  H i g h l i g h t s 

		  HOME TO 
ADVANTAGES 

مزايا تكايا

بيتك الإستثنائي

يقدم مشروع تكايا من الاتحاد العقارية كل ما يبهرك:

التصميـم - تصميـم يسـمح لنـور الشـمس بمـلء المـكان، عرصي للغايـة، يجـاري الموضة، فسـيح، 

عمليّ وأنيـق: باختصـار، إن أدق التفاصيـل في التصميـم والتخطيـط تجذبـك إليـه.

الجـودة - تلاحـظ بسـهولة التميّـز في الصناعـة الراقيـة ومعايير البناء العاليـة الجـودة والتفاصيل 

الأنيقـة ومراعـاة الاسـتدامة والتصاميم الداخليـة والتجهيـزات الممتازة.

محيـط متميـّز ونمط حياة اسـتثنائي - بالإضافة الى المرافـق الغنية الخاصة بـتكايا، يمكن للسـكان 

والـزوار الاسـتفادة مـن سـهولة الوصـول إلى جميـع المرافق الموجـودة في موتور سـيتي أيضًا. 
فيما يخـص الشـقق السـكنية والتـاون هـاوس والڤلـل، فجميعهـا متصـل بمنصـة خاصـة تتضمـن 

حمامين سـباحة، مسـارات للركـض والرياضـة وسـط إطلالة سـاحرة على الأوتوتـدروم وأفق دبي.

تكايـا »مدينـة داخـل المدينـة« - مشروع يمتـد على حـوالي ٢ مليـون قـدم مربـع، يجمـع مـا بين 

الفـرص السـكنية، التجاريـة، الرياضيـة والترفيهيـة.
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This is your life at TAKAYA. This is the experience.

Go high octane. Take a splash in the temperature-controlled pool. Set a new 
personal best at the lap pool. Shoot some hoops at the adaptable basketball court. 
Win a game of squash. Pump iron and get your cardio in at the gym. Get your pulse 
racing at 600 meters long walking and jogging track. 

Pause and reflect. Chill in the relaxation spaces. Connect with nature while 
enjoying the experience, designer landscaped gardens, water bodies, and shaded 
areas. Soak up the sun on a lounge chair on the deck. Unwind in the water stream.

L I F E S T Y L E

    A SIGNATURE 
LIFESTYLE   
  ACCELERATED
      BY CHOICE

TAKAYA TOWER

SYMPHONY

KAIA

KALINA HARMONY

MELODY

This is your life at TAKAYA. This is the experience.

Go high octane. Take a splash in the temperature-controlled pool. Set a new 
personal best at the lap pool. Shoot some hoops at the adaptable basketball court. 
Win a game of squash. Pump iron and get your cardio in at the gym. Get your pulse 
racing at 600 meters long walking and jogging track. 

Pause and reflect. Chill in the relaxation spaces. Connect with nature while 
enjoying the experience, designer landscaped gardens, water bodies, and shaded 
areas. Soak up the sun on a lounge chair on the deck. Unwind in the water stream.

L I F E S T Y L E

    A SIGNATURE 
LIFESTYLE   
  ACCELERATED
      BY CHOICE

أسلوب الحياة 

حيث يطيب لك العيش 
تعرفّ على الحياة في تكايا واختبر تجربة عيش استثنائية.

اختبر الحماس وطـور من قدراتك. احبس أنفاسـك في حمام السـباحة المعُدّل الحرارة. سـدد بعض 

الأهـداف في ملعـب كـرة السـلة. كن الفائز في لعبة السـكواش. قـم برياضة رفع الأثقـال في صالة 
الرياضـة واكتشـف متعـة المشي أو الركـض على طول ٦٠٠ متر من  المسـارات المجهـزة بإتقان.

توقـف وتأمل. دلل نفسـك في مرافق الاسـتجمام. تواصل مع الطبيعة واسـتمتع بالمناظر الخلابة 

في الحدائـق السـاحرة واسرتح في البقعـة المظللـة في الأرجـاء. اسـتفد مـن أشـعة الشـمس 
وطاقتهـا واسرتخ بالقـرب مـن المسـارات المائيـة التـي تحـاوط المكان.
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		      EXPERIENCE
YOUR DREAM  
       LIFESTYLE
			      MADE REAL

Feel the friendly community spirit. Spend quality time with friends and 
family over an outdoor BBQ. Let the kids run free in the safe indoor and 
outdoor play areas. Get competitive at the games room for adults. Throw an 
event at the multi-purpose hall. Shop at the retail spaces and then dine at the 
cafes and restaurants which are linked by a covered arcade. 

Experience convenience. Get work done at the co-working spaces. Benefit 
from the cool practicality of having underground parking. Know you’re in 
good hands with round-the-clock security. Be pampered with the useful 
concierge service. Make a grand entrance at the welcoming entry plazas. 

اختبر معنـى الحيـاة الاجتماعيـة. اقـضِ وقتـاً ممتعـاً مـع العائلـة والأصدقـاء أثنـاء حفلـة 

لهـم.  الآمنـة  والخارجيـة  الداخليـة  المرافـق  في  بحريـة  يركضـون  الأطفـال  دع  الباربكيـو. 
القاعـة  الخاصـة في  بتنظيـم مناسـبتك  لعبتـك المفضّلـة. قـم  الفـوز في  تنافـس على 
في  المفضلـة  وجبتـك  وتنـاول  المتنوعـة  المتاجـر  في  تسـوّق  للمناسـبات.  المخصصـة 

المسـقوفة. الممـرات  عرب  بالتنقـل  واسـتمتع  المختلفـة  والمطاعـم  المقاهـي 

اختبر الراحـة. قـم بركـن سـيارتك في موقـف السـيارات تحـت الأرض، اصعـد وبـاشر في إنجـاز 

أعمالك في مساحات العمل المشتركة، ضمن بيئة آمنة تعمل على سلامتك على مدار الساعة 
واسـتفد مـن خدمة الكونسيرج عند انشـغالك. تجول بـكل ثقة وارتيـاح في السـاحات العامة.
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Inspired by nature and trendy contemporary urban chic 

TAKAYA is an expression of contemporary style and the embodiment of trendy 
design that responds to the local environment. The creation of a world-class 
realm through the seamless integration of the landscape and built environment. 
Envisaged as an inviting, intriguing, and comfortable urban environment, TAKAYA 
features well-designed access and circulation. Here, the attention to detail is 
evident and even the orientation maximizes the phenomenal views.  

The architectural language is strikingly balanced. The curved balconies mirror the 
curvilinear lines of motor sports, adding visually captivating complexity without 
compromising the internal layouts. The overall contemporary and trendy design 
responds to the climatic challenges of being in the desert through carefully 
selected materials and features. From the facades and exteriors to the layouts and 
interiors, everything is a dynamic dialogue between visual appeal and purpose.

D E S I G N

	     DESIGN
PHILOSOPHY

التصميم 

فلسفة التصميم 
مستوحى من الطبيعة والحضارة المعاصرة

تكايـا، مشروع بتصميـم عرصي يحـاكي البيئـة المحليـة. هـو تجسـيد لفكرة مبهـرة نفّـذت بمعايير 

عالميـة. يتمتـع تكايـا بمزايـا فريـدة ومتعـددة وأهمهـا التصميـم الدائـري والتوجه البنيـاني حيث 
في كل تفصيـل تكمـن حكايـة تحـث الجميـع على اكتشـافها.

اللغـة المعماريـة مترجمـة في التـوازن اللافـت. تصميـم الشرفـات المتـدرج والمتمـوج الخطـوط 
مسـتوحى مـن رياضة السـيارات مما يضيف بعداً بصريـاً مبتكراً دون التأثير على التصاميم الداخلية. 
يراعـي تصميـم المشروع التحديـات المناخيـة الصحراوية من خلال اختيـار مواد عالية الجـودة. تكايا 
في كل تفاصيلـه هـو قطعـة فنيـة تحاكي العين التي تعشـق الفن وتلبي جميـع متطلبات العيش.
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At one with nature, TAKAYA features elements of green design. Solar panels 
are used in the landscape design and on the towers’ roofs. Everything is energy 
efficient. The high-quality special glass reduces harmful rays from the sun while 
keeping the interiors bright. The sound insulation creates an ambiance of peace 
and quiet. The landscaping is a budding tribute to the beauty of local plants 
which need less water. And electric cars charging stations abound. TAKAYA is 
home to sustainability.

THE POWER
			   OF GREEN

G r e e n  D e s i g n  E l e m e n t s

تصميم يراعي البيئة 

في الأخضر قوة 
تكايـا يحـب الطبيعـة ويوفـر الطاقـة. يرتكـز تصميـم المشروع على الألـواح الشمسـية الموجودة 

على أسـطح الأبـراج لتوليـد الطاقـة، كما يعتمـد على اسـتخدام الزجـاج الخـاص العـالي الجـودة 
الـذي يقلـل مـن دخـول أشـعة الشـمس الضـارة مـع الحفـاظ على نورهـا في الداخـل. كما تسـاعد 
تقنيـة عـزل الصـوت المعتمدة على تأمين أجواء من الهـدوء والسـكينة. أما النباتـات المحلية التي 
تبهـر الناظريـن فهـي تحتاج إلى كميـات قليلة من المياه. وتكثر في تكايا محطات شـحن السـيارات 

الكهربائيـة. باختصـار، تكايـا هو مشروع صديـق للبيئة.
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At TAKAYA, each of the 744 apartments in the three towers is a statement about 
urban lifestyle and luxurious family life. Begin your day with an exhilarating 
view of Dubai Autodrome and skyline, taking in this unique vista while relaxing 
and socializing in the open-plan living areas thanks to the spatial configuration, 
dynamic terraces, and orientation of the residences in the towers. Live large even 
in the small apartments (studio, 1, and 2 bedroom apartments) since there’s no 
wasted space. Enjoy additional room in one of the larger-sized special units on 
the top floors which boast vast terraces. Reach new heights in the duplexes with 
stunning double-height living spaces.

A P A R T M E N T S  &  P E N T H O U S E S

		  YOUR ROOM
	 WITH A
		      VIEW

الشقق السكنية والبنتهاوس

غرفتك مع إطلالة مميّزة
تمثـل كل شـقة مـن شـقق تكايـا الــ 744 الموزعّـة على الأبـراج الثلاثـة نموذجـاً عـن أسـلوب العيش 
التصميـم  ذات  الجلـوس،  غرفـة  مـن  يومـك  ابـدأ  الفاخـرة.  الأسريـة  والحيـاة  المعـاصر  الحضـاري 
المكشـوف والشرفـات الديناميكيـة، بإطلالـة رائعـة على حلبـة الأوتـودروم وأفـق دبي السـاحر. 
يوفـر لـك التخطيـط الـذكي فرصـة العيـش ضمـن مسـاحة كبيرة في شـقة صغيرة )اسـتوديوهات 
وشـقق بغرفـة نـوم واحدة أو غرفتين(. كما تتوفر وحـدات خاصة أكبر حجماً في الطوابق العلوية 

تضـم شرفـات واسـعة، إضافـة إلى الدوبلكـس مـع غرفـة جلـوس مذهلـة ذات ارتفـاع مـزدوج.
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The 39 townhouses and 5 villas at TAKAYA are expressions of a distinctive city life 
and upscale family living. The 4 bedroom townhouses and 5 bedroom villas have 
incredible layouts with multi-purpose areas, a housekeeper’s quarters, a living and 
dining area, storage space, a podium garden, and a roof terrace. They also have 
4 parking spots, an infinity pool, and semi-private green pedestrian walkways. 
The townhouses boast sweeping open views of the Autodrome and Dubai skyline 
thanks to their elevation. Witness this breathtaking panorama and experience the 
spectacular environment around you while taking a dip in the pool or strolling in the 
private garden.

T O W N H O U S E S  &  V I L L A S

 	    YOUR
  PICTURE-PERFECT 	
	        ADDRESS

التاون هاوس والڤلل 

مفتاح أحلامك بين يديك 
يتألـف تكايـا مـن 39 تـاون هـاوس و5 ڤلـل تسـمح لـك باكتشـاف حيـاة المدينـة كما لم تعرفها من 
قبـل وعيـش حيـاة عائليـة راقيـة. تتميز المنـازل التي تحتوي على 4 غـرف نوم والڤلـل المكونة من 
5 غـرف نـوم، بتصميمات رائعـة ومسـاحات مدروسـة تتضمـن مسـاكن للعاملين في المنـزل، غرفة 
جلـوس وغرفـة لتنـاول الطعـام، مسـاحة للتخزيـن، حديقـة على الشرفـة وتـراس على السـطح. 
يحتـوي المشروع على 4 مواقف مخصصة للسـيارات ومسـبح مترامي الأطـراف - إنفينيتي وممرات 
خضراء خاصـة للمشـاة. تتميّـز منـازل التـاون هـاوس بإطلالة كاشـفة على حلبـة الأوتـودروم وأفق 
دبي الرائـع نظـراً لارتفاعهـا. اسـتمتع بهـذه اللوحـة البانوراميـة التـي تحبـس الأنفـاس وبالبيئـة 

المحيطـة الرائعـة أثنـاء السـباحة أو خالل التنـزه في الحديقـة الخاصة.
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Contact Us:
P.O. Box 24649 Dubai UAE        Toll-Free  800 UPSALE (877253)        takaya@up.ae 

The images, masterplan and artists impressions are subject to change.


